
Oppland må ha fullverdig akuttsykehustilbud. 

Sykehus er en viktig del av velferdstilbudet. Nærhet til sykehus vil også i framtida være 

vesentlig. Sykehustilbudet i Innlandet fram mot 2025 er ute på høring og Venstre mener at vi 

også i framtida må ”ha et fullverdig akuttsykehustilbud i fylket”.  

Hva ligger i bunnen for utredningen og for sykehusdirektør Lang-Ree sin uttrykte holdning? 

Tynset og Kongsvinger sine sykehus skal ikke vurderes. Elverum skal bestå, riktignok noe 

redusert. Gjøvik og Lillehammer skal legges ned. Da kan vi stå igjen med 4 sykehus i 

Hedmark og ingen i Oppland. Det mener vi i Oppland Venstre er uholdbart og det må vi 

kunne si fra om tidlig i prosessen.  En prosess som vil omhandle antall sykehus i Innlandet i 

framtida må ha den premissen i bunnen at Oppland skal ha et tilbud. 

 

 Oppland er stort. Det å øke avstanden til sykehuset og flytte det over til Hedmark øker ikke 

velferden for innbyggere sentralt i fylket eller på Hadeland, Valdres eller i Nord-

Gudbrandsdalen. Det øker heller ikke antall kompetansearbeidsplasser i Oppland eller fører 

til vekst i våre byer.  

 

Eivind Brenna, fylkepolitiker for Venstre. 


